
AT-LP60-BT   Wireless Turntable

Installation and Operation Pages 2-8

AT-LP60-BT
無線唱盤
安裝和操作 P. 9-15

ATロゴマークセンター位置基準

45mm 未満は® 削除

●●
45mm

ATロゴとレジストレーションマーク® 使用基準

コーポレートカラー（テクニカブルー）とATロゴの色指定について
社旗、屋外看板、社用車、パッケージ、広告宣伝媒体、販促物等に使う場合は原則として下記の基準色（＝テクニカブルー）を使用すること。
近似色として下記（PANTONE2935C、DIC183など）を規定する。またそれ以外の色として黒、白、グレー、金、銀、などは使用できるものとする。
製品本体に使用する場合はその都度精査し決定する。
以下運用例として承認：2008年よりATUS作成のカタログ、パッケージのイメージ統一のため PANTONE 8201C を採用する。

株式会社オーディオテクニカ（2009.4）

基準色

↑イラストレーターカラーモードをCMYKで作製しています。
開いたデータ上でR63+G100+B200に合わせてくだい。

近似色

R（光赤）63+G（緑）100+B（青）200
DIC 183 プロセスカラー使用の場合

C（シアン）100+M（マゼンタ）50％
PANTONE 2935C
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Wireless Turntable

Stylus assembly

Stylus (“Needle”)

Stylus guard

Important information
Warning: 
•  To prevent fire or shock hazard, do not expose this apparatus to rain 

or moisture.

Caution:
•  Do not expose this apparatus to drips or splashes. 
•  To avoid electric shock, do not open the cabinet.
•  Refer servicing to qualified personnel only.
•  Do not expose this apparatus to excessive heat such as sunshine, 

fire or the like.
•  Do not subject this apparatus to strong impact.
•  This apparatus should be located close enough to the AC outlet so 

that you can easily grasp the power cord plug at any time. 
•  In case of emergency, disconnect the power cord plug of this 

apparatus quickly. 
•  Do not place any objects filled with liquids, such as vases, on this 

apparatus.
•  To prevent fire, do not place any naked flame sources (such as 

lighted candles) on this apparatus.
•  Do not install this apparatus in a confined space such as a bookcase 

or similar unit. 
•  To install this apparatus only in the place where ventilation is good. 
•  To prevent fire, do not cover the ventilation of this apparatus with 

newspapers, table-clothes, curtains, etc.

Reference: 
•  Disconnect this product from the computer if you encounter any 

malfunction like noise, smoke, smell, heat or damage with the 
product. In such case, contact your local Audio-Technica dealer.

•  Do not use the turntable within 22 cm of where a cardiac pacemaker 
is installed. Pacemakers may be affected by radio waves of the 
turntable.

•  Do not use the turntable near medical equipment. 
Radio waves may affect cardiac pacemakers and medical electronic 
equipment. Do not use the product inside medical facilities.

•  Do not use the turntable near automatic control devices such as 
automatic doors and fire alarms. 
Radio waves may affect electronic equipment and cause accidents 
due to malfunction.

Simultaneous use with other devices
Failure, such as the interruption of sound, may be caused by radio wave 
interference from devices that use the same frequency band (2.4GHz) 
as the turntable, including devices with Bluetooth wireless technology, 
devices using wireless LAN, digital cordless phones and microwaves. 
Similarly, because radio waves of the turntable may affect these 
devices, take the following precautions:
-  Install the devices using the same frequency band (2.4GHz) away from 

the turntable.
Instructions for Use
Any device which is connected to the turntable needs to meet the 
Bluetooth standards established by Bluetooth SIG and be certified.
Even if the device meets the Bluetooth standards, it might not connect 
to the turntable or the operation method and behavior may differ 
depending on the device’s characteristics and specification.

Introduction 
Thank you for purchasing the AT-LP60-BT wireless turntable. Audio-
Technica has been a leading manufacturer of innovative stereo 
phonograph products for more than 50 years. We are pleased to provide 
this turntable, with its excellent performance and many convenient 
features, for your enjoyment.

The AT-LP60-BT wireless turntable features:
• Fully automatic operation
• Two speeds: 331/3 RPM and 45 RPM
• Professional aluminum turntable platter
•  Integral Audio-Technica Dual Moving Magnet™ phono cartridge with 

replaceable diamond stylus
•  Built-in Bluetooth transmitter function. Permits use of turntable with 

wireless speakers, headphones and other devices with Bluetooth® 
wireless technology.

•  Built-in switchable stereo phono/line level pre-amplifier. Permits use of turntable 
with stereo systems having either magnetic-phono inputs or “AUX” (line-level) 
inputs; also allows convenient use of turntable with most powered speakers

• Damped lift/cueing mechanism with front-panel control
• Removable dust cover
To assure maximum satisfaction from this product, please read the 
information and follow the instructions presented in this manual. Please 
keep the manual in an accessible location for future reference.
We suggest that you save all packaging materials for possible future 
storage, moving or shipping.

CAUTION: To avoid stylus damage, make certain the included 
stylus guard is in place whenever the turntable is being installed, 
moved or cleaned.
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Main Features

Figure 1

Front             Back 

PHONO LINE
ANALOG 

OUT

STARTSPEED STOP

12"

7"

SIZE

AT-LP60-BT
WIRELESS TURNTABLE

33

45

1  START BUTTON
 Engages the motor/platter and begins automatic operation.

2  STOP BUTTON
 Disengages the motor/platter and returns tone arm to rest.

3  TONE ARM LIFT BUTTON
 Lifts and lowers tone arm for manual selection.

4  PLATTER SPEED BUTTON 
 Select 33 RPM (button in high position) or 45 RPM  
 (button in low position) platter speed.

5  WIRELESS FUNCTION BUTTON (with Indicator LED)
  Use to perform initial pairing with a Bluetooth receiver device 

(speakers, headphones, receiver, sound bar, et al.) and to start/stop 
wireless signal transmission.

6  SIZE SELECTOR
 Select the size of the record: 12" or 7".

7  PLATTER
 Aluminum platter mounts directly to center spindle/ 
 motor shaft.
 * Illustration shows platter with turntable mat placed on top of it.

8  CENTER SPINDLE
 Centering pin for record positioning.

12

10

9  45-RPM ADAPTER (shown in receptacle)
 Adapts 7" records with large center holes to fit center spindle.

10 DUST COVER HINGE HOLDERS
 Attachment points for removable hinged dust cover.

11 DUST COVER

12 TONE ARM/HEADSHELL ASSEMBLY 
 Tone arm is permanently attached to the headshell  
 assembly.

13 STYLUS ASSEMBLY

14 STYLUS (“NEEDLE”)

15 STYLUS GUARD

16 PRE-AMPLIFIER SELECTOR SWITCH (PHONO/LINE)
  (On back of turntable) Use PHONO setting when you connect to 

the phono input on your home stereo via output cable. Use the 
LINE level when you connect to CD/TAPE/AUX inputs of your 
home stereo via output cable.

17 ANALOG OUT
  Use this output to connect to your home stereo or powered 

speakers via the included 3.5 mm stereo mini-plug to dual RCA 
output cable. 

1
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Assembling the Turntable
The AT-LP60-BT requires some assembly before first use. 
IMPORTANT: Do not connect the AC power cable until assembly is 
complete.

1. Carefully place the turntable platter on the center spindle, 
making certain the platter is fully seated on the spindle.

2. While holding both ends of the red tape ribbon on the 
turntable belt, carefully pull the belt over the brass motor 
pulley (Fig. 2a). (If the belt drops off, remove the turntable 
platter and put the belt back on it, as described on page 7.)

3. Once the belt is seated in the pulley’s groove, carefully 
remove the ribbon. Make certain the belt is not twisted.

 (NOTE: If the belt is not correctly positioned around the 
motor pulley, the turntable will not operate. Please double-
check to make sure that the belt is positioned correctly.)

4 Place the turntable mat on top of the turntable platter (Fig. 2b).

5. If desired, the hinged dust cover may be removed. Hold both 
sides of the dust cover and pull upward gently and evenly to 
detach the cover from the turntable (Fig. 2c). Keep the cover 
in a safe, clean place. 

6. To re-install the dust cover, guide the dust cover hinges into 
the two hinge receptacles located at the back of the turntable 
housing.

Setting the Pre-amplifier Selector Switch (PHONO/LINE)
For increased flexibility of use, this turntable has an internal stereo 
phono pre-amplifier. The pre-amplifier selector switch (PHONO/LINE) 
switch is located on the back of the turntable. If the stereo system you 
are using has a PHONO input, set the pre-amplifier selector switch to 
the “PHONO” position. If your stereo system does not have a PHONO 
input, set the pre-amplifier selector switch to the “LINE” position and 
connect the turntable’s output cables to the AUX or other high-level 
input on your stereo system (described later) (Fig. 3).

The pre-amplifier selector switch does not affect wireless connection. 
You can leave the switch in either position when connecting the 
turntable to a Bluetooth receiver device.

PHONO LINE

PHONO AUX

Input 
jacks

Pre-amplifier 
selector 
switch

Stereo system

White 
Red

AC

AC

Figure 3

2b – Record mat

2c – Dust cover removal

Figure 2 – Assembling the turntable

2a – Drive belt

Red ribbon Brass motor pulley

Drive belt

45-RPM adapter

Brass motor 
pulley

Initial Setup
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Operation

Automatic Operation
1.  Remove the stylus guard from the stylus assembly  

(Fig. 4).

2. Put a record on the turntable. If needed, use the  
45 RPM adapter (Fig. 5).

3. Select the size of record: 12" or 7" (Fig. 6).

4.  Select the speed: 331/3 RPM or 45 RPM (Fig. 7).

5.  Start: Gently push the START button (Fig. 8a). The turntable 
will start and the tone arm automatically will move to the 
lead-in groove. When the record has finished playing, the 
tone arm automatically will return to the tone arm rest and 
the turntable will shut off.

6.  Stop: To stop playing the record before it reaches the end, 
press the STOP button (Fig. 8b). The tone arm will lift and 
return to the tone arm rest, and the turntable will shut off.

7.  Pause: To pause the record before it has completed playing, 
press the tone arm Lift button (Fig. 8c). Press the Lift button 
again to continue playing the record.

Connecting to Stereo System (Wired Connection) 
1. Connect the output cable’s mini-plug to the ANALOG OUT on 

the rear panel.

2. Connect the output cable’s red RCA-type pin-plug to the right 
channel input and the white RCA-type pin-plug to the left 
channel input of your stereo system (Fig. 3, page 4).

3. With the tone arm still fastened to the tone arm rest, slowly 
turn the turntable platter clockwise ten times, to make certain 
the automatic mechanism is fully cycled.

4. Remove the vinyl tie that holds the tone arm on its rest.

5. Connect the power cable plug to an AC outlet. Make sure the 
AC outlet supplies the proper voltage for the AT-LP60-BT you 
are using.

Connecting to Stereo System  (Wireless Connection)
About Pairing
To connect the turntable to a Bluetooth receiver device, the turntable 
needs to pair (register) with the device. Once it is paired, you will not 
need to pair it again with that device, except in the following cases:

•  If the turntable is deleted from the Bluetooth receiver device 
connection history,

• If the turntable is sent out for repair,
• If the turntable is paired with 9 devices or more.
(The turntable can be paired with up to 8 devices. When you pair 
with a new device after pairing with 8 devices, pairing information 
for the device with the oldest connection date will be overwritten by 
information for the new device.)

How to Perform Pairing
* Read the user manual for the Bluetooth receiver device.
*  Place the Bluetooth receiver device within 1 meter of the turntable to 

perform pairing correctly.
1. Set the Bluetooth receiver device into “pairing mode”.
2. After connecting the turntable’s power cable plug to an AC 

outlet, press and hold the wireless function button for about 
4 seconds. The button’s Indicator LED will begin flashing red/
blue.

3. When the pairing is successfully performed, the Indicator will 
turn blue.

Listening to Music
1. Once pairing has been performed, press and hold the wireless 

function button for about 2 seconds to turn on the Bluetooth 
function. Turn on the Bluetooth receiver device. Indicator will 
turn blue when the signal is transmitted correctly.

2. Play and enjoy music according to the Automatic Operation 
(See below) or Manual Operation (See Page 6) instructions.

3. Press and hold the wireless function button for 2 seconds to 
cut the connection to the Bluetooth receiver device. Indicator 
will turn off.

About Indicator Display
The wireless function button’s Indicator LED displays the following 
wireless operating status by flashing or turning on: 

Operating status

Searching for devicePairing 

Connect

Waiting to be 
connected

LED display patterns

Flashing

LitConnecting

BlueRed

Figure 4
Stylus assembly

Stylus (“Needle”)
Stylus guard

Figure 5
45 RPM adapter

Initial Setup (continued)
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Replacing the Stylus

While holding the head of the tone arm, rotate the front of the stylus 
assembly in a forward and down motion to remove it (Fig. 9). (As 
you remove the old assembly, note its position and “feel,” to aid in 
properly installing the new one.)

Install the new stylus assembly as shown in Figures 10a/10b, being 
careful not to touch the actual stylus. Make certain that the projection 
at the back of the assembly is fully seated in the cartridge body first 
(Fig. 10a), and that the assembly “clicks” up into place, with no gap 
between its top edge and the front of the black plastic tone arm head 
(Fig. 10b). Replace the stylus after 400 hours of use.

To maintain original performance, insist upon a genuine Audio-Technica 
brand replacement stylus. Look for the Audio-Technica trademark (    ) 
on the front of the stylus assembly and on the packaging.

(Out)

Figure 6

Figure 7

(In)

Figure 8

8a  8b 8c

Figure 10 – Installing a new stylus

10a

10b

Caution: When the tone arm reaches the end of the record, it 
will lift and return to the tone arm rest automatically. When this 
happens, do not interfere with the tone arm’s motion, or 
damage to the mechanism may occur.

If the tone arm does not return automatically to the tone arm 
rest after the record has finished playing, simply press the STOP 
button to complete operation.

Manual Operation
1.  Remove the stylus guard from the stylus assembly (Fig. 4).

2.  Put a record on the turntable. If needed, use the 45 RPM 
adapter (Fig. 5).

3.  Select the size of record: 12" or 7" (Fig. 6).

4.  Select the speed: 331/3 RPM or 45 RPM (Fig. 7).

5.  Press the Lift button in to raise the tone arm (Fig. 8c).

6.  Gently move the tone arm so the stylus is over the point on 
the record where play is desired to begin.

7.  Press the Lift button again to gently lower the tone arm and 
play record.

Figure 9 – Removing the stylus

Engage in  
body first

No gap here

 Out In

 Lower Raise

Button Position:

 Tone Arm Action:

Operation (continued)
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Turntable does not operate
1.  Make certain the turntable’s AC cable is plugged into an AC 

outlet, and that the AC outlet is “live.”

2. Check the drive belt to make certain it is on correctly. (See 
Fig. 11.)

  A) Remove the record mat from the turntable platter (Fig. 
11a). Place the mat in the cardboard packaging sleeve for 
safekeeping. Through an opening in the turntable platter, visually 
inspect to see if the drive belt is around the brass motor pulley 
(Fig. 11b).

  (NOTE: If the belt is not correctly positioned around the brass 
motor pulley, the turntable will not operate. Please double-
check to make sure that the belt is positioned correctly.)

  B) If the drive belt is not around the brass motor pulley: Lift 
and remove the turntable platter. Place a thumb into each of 
the left and right openings on the turntable platter; and, using 
the fingers to press down on the turntable housing’s surface, 
pull the platter straight up (Fig. 11c). Avoid pressing on the 
tone arm.

  C) With the turntable platter bottom side up, place the belt 
along the outside wall of the turntable platter’s drive rim, 
making certain that the belt is smooth and flat all the way 
around (Fig. 11d).

  D) Put the turntable platter back on the center spindle, make 
certain it is fully seated, and align one of its openings over 
the brass motor pulley position.

  E) Through the opening, carefully hook the turntable belt with 
a finger or with the original red ribbon (never use a sharp 
object) and pull the belt over the brass motor pulley (Fig. 11e). 
Make certain the belt is not twisted between the pulley and 
the platter’s drive rim.

  F) Put the record mat back on the platter.

  G) While holding the tone arm in its rest position, slowly turn 
the platter by hand clockwise at least 10 rotations to clear the 
mechanism’s automatic cycle.

Turntable operates, but no sound at all
1.  The stylus guard is still in place.

2. The tone arm lift button is pressed in.

3. Amplifier controls set incorrectly: wrong input selected, tape 
monitor on, speakers switched off, etc.

4. Check the stylus on phono cartridge for correct placement. 
Refer to the instructions for replacing the stylus on page 6.

5. If connected to a Bluetooth device, make sure the wireless 
connection has been performed correctly. (See page 5.)

Turntable operates, but no sound, or sound not loud enough
1.  If the turntable is connected to an AUX (high-level) input: The 

pre-amplifier selector switch may be set to the “PHONO” 
position (phono-input level). Move switch to the “LINE” 
position.

2. The input gain of the amplified speaker or similar device may 
be too low.

3. The stylus assembly may not be fully seated in the  
cartridge body. (See Fig. 10 on page 6.)

Sound is very distorted
1.  Turntable connected to an amplifier’s PHONO input: If the 

pre-amplifier selector switch is set to the “LINE” position 
(AUX high-level output), a phono input will be overloaded.

Record/Tone Arm moves slightly up and down
1.  Usually this is a normal condition and not a problem. If this 

causes the turntable to be unable to track the record, please 
contact your dealer or our service department. Ensure the 
surface upon which the turntable is resting is not picking 
up vibrations from the floor or walls, or from direct 
speaker sound.

Figure 11 – Checking the drive belt

11a

11b

11c

11d

Drive belt

11e

Brass motor pulley

Brass motor 
pulley

Troubleshooting
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Communication system Bluetooth Ver. 3.0
Output  Bluetooth Specification Power Class 2
Maximum communication range Line of sight - approx. 10m
Compatible Bluetooth profile A2DP
Support codec SBC
Type  Belt drive turntable, fully automatic
Platter  Aluminum
Motor  DC servo-controlled
Speeds  331/3 RPM, 45 RPM

Wow and flutter Less than 0.25% (WTD) @ 3 kHz (JIS)
Signal-to-noise ratio >50 dB (DIN-B)
Cartridge  Integral Dual Moving Magnet™ stereo cartridge with diamond stylus
Output level 
 Pre-amplifier “PHONO” 2.5 mV nominal at 1 kHz, 5 cm/sec
 Pre-amplifier “LINE” 150 mV nominal at 1 kHz, 5 cm/sec
Phono pre-amplifier gain 36 dB nominal, RIAA equalized
Power  220V AC, 50Hz, 3W (Hong Kong), 110V AC, 60Hz, 3W (Taiwan)
Dimensions 360.0 mm (14.17") W x 97.5 mm (3.84") H x 356.0 mm (14.2") D
Net weight 2.98 kg (6.6lbs.)
Accessories  3.5 mm (1/8") mini-plug (male) to dual RCA (male) stereo output cable, 45 RPM adapter, Removable hinged 

dust cover
Replacement stylus ATN3600L

• The Bluetooth word mark and logos are owned by the Bluetooth SIG, Inc. and any use of such marks by Audio-Technica Corporation is under license.  
All other trademarks are property of their respective owners.

• For product improvement, the product is subject to modification without notice.

Tips For Better Performance

•  When opening or closing the turntable cover, handle it gently, 
moving it either at the center or equally from both sides.

• Do not touch the stylus tip with your fingers; avoid bumping 
the stylus on the turntable mat or a record’s edge.

• Clean the stylus tip frequently, using a soft brush with a 
back-to-front motion only.

• If you use a stylus cleaning fluid, use it very sparingly.

• Wipe the dust cover and turntable housing gently with a soft 
cloth. Use only a small amount of mild detergent solution to 
clean the turntable and dust cover.

• Never apply harsh chemicals or solvents to any part of the 
turntable system.

• Prior to moving the turntable, always unplug it from the AC 
outlet and fasten the tone arm on the tone arm rest with the 
vinyl twist-tie.

Specifications

Specifications
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中文（繁體字）

無線唱盤

產品簡介
感謝您選購AT-LP60-BT無線唱盤。鐵三角成立逾50年，經驗豐富，是創
新立體聲唱機產品的領先品牌，我們很榮幸能為您推出這款性能出眾；
擁有多種便利功能的黑膠唱盤。

AT-LP60-BT無線唱盤產品功能：

•	全自動操作
•	兩種轉速：33又1/3轉或45轉
•	專業級鋁製唱片轉盤
•	整合內建鐵三角Dual	Magnet	™唱頭與可更換式鑽石唱針
•		內建Bluetooth	無線發射器，可與附有無線喇叭的唱盤、耳機和其他具
有Bluetooth®接收功能的播放設備搭配使用。

•		內建可切換式立體聲唱盤／線路位準前級擴大機。唱盤可配合具有磁
性唱機輸入或「AUX」(線路位準)輸入的立體聲音響；同時便於和多數
主動式喇叭搭配使用

•	透過前面板可執行阻尼升降／選聽機制
•	可拆式防塵蓋
為發揮本產品的最大效用，請仔細閱讀產品說明並遵照本手冊指引操
作。請妥善保管本手冊，以備日後參考。

建議將妥善保存包裝材料，以備日後儲存、搬遷或運送之用。

注意：為避免唱針損壞，安裝、搬運或清潔轉碟期間，請確保已妥善裝
好唱針護蓋。

唱頭

唱針（針頭）

唱針護蓋

參考說明：
•		產品若出現噪音、煙霧、異味、發熱或損壞等故障，請從電腦上拔
除。如出現此情形，請聯絡本地	Audio-Technica	經銷商。

•		佩戴心律調整器的人士，請與本製品保持	22	公分以上的距離，以免
心律調整器受唱盤的無線電波影響。

•	請勿在醫療設備旁使用本製品。
	 	無線電波可能會影響心律調整器或其他醫療電子設備，請勿在醫療機
構內使用本產品。

•	請勿在自動門或火災警報器旁使用本製品。
	 電子設備可能受到無線電波影響，從而故障而引發意外。

與其他裝置同時使用的注意事項
本製品周遭若有使用與本製品相同的2.4GHz頻段如唱盤(還包括Bluetooth
接收功能的播放設備、無線網路裝置、數位無線電話或微波爐等)之其
他製品，聲音可能會因無線電波干擾而出現中斷等情況。同樣地，本製
品亦可能對上述裝置造成干擾。為避免以上情形發生，請採取以下預防
措施：
-	安裝同為2.4GHz頻段之產品時，請遠離本製品。

使用說明
任何連接至本製品的裝置，均須符合由藍牙技術聯盟（Bluetooth	SIG）
設定的Bluetooth	標準，並取得相應認證。
即使符合Bluetooth	標準，裝置仍可能無法連接至本製品。操作方法及運
作狀況亦會因裝置的特性及規格而有所變化。

重要資訊

警告：
•	請勿使本製品淋雨或遭液體沾濕，以免起火或觸電。

注意：
•	請勿使本製品淋雨或遭液體沾濕。
•	請勿打開本製品機殼，以免觸電。
•	請勿由資格不符之人員進行維修。
•	請勿將本裝置曝露於陽光、火源等過熱環境下。
•	請勿使本裝置受到強烈衝擊。
•	安裝本裝置時，請儘可能靠近電源，以便隨時輕鬆接入電源線插頭。
•	在緊急狀況下，請迅速拔除本裝置的電源線插頭。
•	請勿將任何裝滿液體的物品(如花瓶)放置在本裝置上。
•	請勿將任何火源(如點燃的蠟燭)放置在本裝置上，以免起火。
•	請勿把本裝置安裝在狹窄空間內，諸如書櫃之類。
•	請將本裝置安裝於通風良好的地方。
•	請勿用報紙、桌布、窗簾等覆蓋本裝置的通風口，以免起火。
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主要部件

圖 1

前             後

PHONO LINE
ANALOG 

OUT

STARTSPEED STOP

12"

7"

SIZE

AT-LP60-BT
WIRELESS TURNTABLE

33

45

1 	 開始鍵

	 啟動馬達／轉盤，並開始自動操作。

2 	 停止鍵

	 停止馬達／轉盤，並將唱臂回歸原位。

3 	 唱臂升起鍵

	 手動控制唱臂的升降。

4 	 轉盤轉速鍵

	 選擇轉盤轉速：33轉(上段按鍵)或45轉(下段按鍵)。

5 	 無線功能按鈕(含LED指示燈)

	 用於初次進行Bluetooth	裝置(喇叭、耳機、接收器、音響等)配對。

6 	 尺寸選擇鈕

	 選擇唱片大小：12吋或7吋。

7 	 轉盤

	 直接安裝中心轉軸／馬達轉軸上的鋁製轉盤。
	 *	插圖顯示轉盤上放有唱片護墊。

8 	 中心轉軸

	 用於將唱片定位在中心。

12

10

9 	 45轉轉接器(詳見接頭所示)

	 將	7	吋唱片轉接至大口徑中心轉孔以適應中心轉軸的轉速。

10	 防塵蓋鉸鏈座

	 可拆鉸鏈式防塵蓋的接頭

11	 防塵蓋

12	 唱臂／唱針總成

	 唱臂固定於唱盤機殼組件上。

13	 唱頭

14	 唱針(針頭)

15	 唱針護蓋

16	 前級擴大機切換鈕(PHONO／LINE)

	 	(位於唱盤背面)若要輸出至家用立體聲音響的PHONO輸入端子，請
使用「PHONO」模式。如要輸出至家用立體聲音響的	CD/磁帶/AUX	
輸入口，請使用「LINE」模式。

17	 類比輸出

	 	如要輸出至家用立體聲音響或主動式喇叭，請使用附件3.5mm轉
RCA連接線。

1

7

PHONO LINE
ANALOG 

OUT

STARTSPEED STOP

12"

7"

SIZE

AT-LP60-BT
WIRELESS TURNTABLE

33

45

PHONO LINE
ANALOG 

OUT

STARTSPEED STOP

12"

7"

SIZE

AT-LP60-BT
WIRELESS TURNTABLE

33

45

2 3

8

5

9

10

16 17

11

4

6

13

14

15
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中文（繁體字）

初次組裝

黑膠唱盤組裝

使用	AT-LP60-BT	前須進行簡單組裝。	
重要資訊：組裝完成前，切勿連接AC電源線。

1.	 將轉盤小心置於中心轉軸上，並確保轉盤已完全固定在轉軸上。

2.	 手持傳動帶上紅絲帶的兩端，小心拉動轉盤驅動環上的傳動帶(圖	
2a)。(若傳動帶脫落，請拆開唱盤轉盤，並重新裝上傳動帶。詳見
第	14	頁。)

3.	 傳動帶扣上馬達轉軸後，請小心解開絲帶，確認傳動帶沒有扭曲。

	 (注意：若傳動帶沒有正確安置在馬達轉軸上，唱盤將無法運轉。請
再次檢查，確定已正確安裝。)

4	 將唱片護墊放在轉盤上(圖	2b)。

5.	 若有需要，可拆除鉸鍊式防塵蓋。要拆開唱盤防塵蓋，請先用雙手
握住防塵蓋兩側，輕柔均勻 地向上施力(圖	2c)。卸下後，請將防塵
蓋放置在安全、潔淨處。

6.	 若要重新安裝防塵蓋，請將防塵蓋鉸鍊頭對準位於唱盤機殼後方左
右兩側的接口。

前級擴大機切換鈕(PHONO/LINE)

為提高使用彈性，本製品內建立體聲唱盤擴大機。前級擴大機切換鈕
(PHONO/LINE)位於唱盤背面。若立體聲音響系統設有PHONO輸入端
子，請將前級擴大機切換鈕設定至「PHONO」。若立體聲音響系統沒有
PHONO輸入端子，請將前級擴大機切換鈕設定至「LINE」，並將唱盤輸
出端子連接至立體聲音響系統的	AUX	或其他LINE	IN輸入端子(詳見下
文)(圖	3)。

前級擴大機切換鈕之設定不影響無線連接。唱盤連接至Bluetooth	接收裝
置時，開關可切換至任意位置。

PHONO LINE

PHONO AUX

輸入端子

前級擴大機	
切換鈕

立體聲音響

白色	
紅色

AC電源

AC電源

圖 3

2b – 唱片護墊

2c – 拆除防塵蓋

圖 2-唱片機組裝

2a – 傳動帶

紅絲帶 馬達轉軸

傳動帶

45轉轉接器

馬達轉軸
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初次組裝（續）

操作

自動操作

1.	 請卸下唱頭的唱針護蓋(圖4)。

2.	 將唱片放在唱盤上。若有需要，請使用每分鐘45轉的轉接器(圖5)。

3.	 選擇唱片尺寸：12吋或7吋(圖6)。

4.	 選擇轉速：每分鐘331/3	轉或每分鐘45轉(圖7)。

5.	 開始：輕按START鈕(圖8a)，啟動唱盤，唱臂將自動移至唱片槽。
唱片播放完畢後，唱臂將自動回復至唱臂架位置，唱盤隨即關閉。

6.	 停止：唱片未播放完畢而需要停止播放時，請按STOP鈕(圖8b)。唱
臂將自動升高並回復至唱臂架位置，唱機隨即關閉。

7.	 暫停：唱片未播放完畢而需要暫停播放時，請按唱臂Lift鈕(圖8c)。
需要繼續播放時，請再次按Lift鈕。

連接至立體聲音響系統(有線連接)

1.	 將輸出線材的類比插頭連接至背板的類比輸出插座。

2.	 先將輸出線材的紅色RCA插頭連接至立體聲音響系統右聲道輸入端
子；再將白色RCA插頭連接至左聲道輸入端子。(第11頁)(圖3)。

3.	 若唱臂仍固定於唱臂架上，請以順時針方向緩慢轉動轉盤	10 次，
以確保充分完成自動運作模式。

4.	 請解開唱臂架上的唱臂固定帶。

5.	 請將電源線連接至AC電源線插座。使用時，確保該插座可以提供
AT-LP60-BT所需之電壓。

連接至立體聲音響系統(無線連接)

配對說明

若要將唱盤連接至Bluetooth	接收器裝置，需要與該裝置進行配對。配對
成功後，除了以下情況，無需再次進行配對：

•		Bluetooth	接收裝置連接記錄中，已刪除唱盤配對資訊，
•	唱盤送往維修，
•	唱盤連接至9部裝置或以上。
(唱盤最多可與8部裝置配對。配對滿8部裝置後，若需與新裝置配對，則
配對日期最早的裝置資訊將被新裝置的資訊覆寫。)

如何進行配對
*	若要與Bluetooth	接收器裝置配對，請參閱使用手冊。
*		為保證配對順利，請將Bluetooth	接收器裝置放在離唱盤1公尺以內的
範圍。
1.	 將Bluetooth	接收器裝置設定至「配對模式」。
2.	 唱盤電源線插頭連接至AC電源線插座後，長按配對無線功能按鈕約

4秒鐘。按鈕的LED指示燈將開始閃爍紅光／藍光。
3.	 配對完成後，指示燈將變成藍色。

聆聽音樂
1.	 進行過配對之後，長按無線功能按鈕約2秒鍾，開啟Bluetooth	功

能。開啟Bluetooth	接收器裝置，當指示燈顯示藍色時，表示訊號傳
輸正常。

2.	 按照自動操作(詳見下文)或手動操作(詳見第13頁)指示，播放及欣賞
音樂。

3.	 長按無線功能按鈕2秒鐘，即可切斷與Bluetooth	接收器裝置的連
接。指示燈隨即關閉。

關於指示燈顯示
無線功能按鈕的	LED	指示燈閃爍或開啟，表示進入以下無線操作狀態：

操作狀態

搜尋裝置配對

連接
等待連接

LED 顯示模式

閃爍

燈亮連接中

藍光紅光

圖 4
唱頭

唱針（針頭）

唱針護蓋

圖 5 45轉轉接器
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中文（繁體字）

操作說明（續）

更換唱針

抓住唱臂的頭部，並往前向下壓唱針的前端將其取下(圖9)。(當取下舊唱
針時，請注意其位置與「感覺」，以便正確安裝新的唱針。)

請依照圖10a／10b所示安裝新的唱針，並小心不要觸摸到唱針本身。請
確認唱針背面的突出部位已先確實完全進入唱頭本體(圖10a)，並聽到總
成「喀」一聲卡進定位，而且其頂緣與黑色塑膠唱臂頭的前緣之間沒有
縫隙（圖10b）。唱針在使用400小時之後將需要更換。

若要維持原有效能，請僅使用鐵三角原廠的更換用唱針。請注意唱針正
面與包裝上是否有鐵三角商標（ ）。

（出）	

 圖 6

 圖 7

（入）	

圖 8

8a 8b 8c 

圖 10-安裝新唱針

10a

10b

警告：唱片播放完畢時，唱臂會升起，並自動返回唱臂架位置。當此動
作發生時，請勿干擾唱臂移動，否則可能造成機械損傷。

若唱片播放完畢後，唱臂沒有自動返回唱臂架位置，請按STOP鍵完成
操作。

手動操作

1.		 請卸下唱頭的唱針護蓋(圖4)。

2.		 將唱片放在轉盤上。若有需要，請使用每分鐘45轉的轉接器(圖
5)	。

3.		 選擇唱片尺寸：12吋或7吋(圖6)。

4.		 選擇轉速：每分鐘331/3	轉或每分鐘45轉(圖7)。

5.		 請按Lift鈕，升起唱臂(圖8c)。

6.		 輕移唱臂，使唱針停在唱片要播放的地方。

7.		 再次按Lift鈕，輕輕放下唱臂，播放唱片。

圖 9- 拆除唱針

先安裝機身

沒有間隙

	 突出	 沉下

	 降低	 升高

按鈕位置：

	 唱臂操作：
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故障排除

唱機無法操作

1.	 請確實將唱盤的AC電源插頭插入AC電源插座，並確認電源插座「
有電」。

2.	 請檢查傳動帶，確認皮帶位於正確位置(請見圖11)。

	 A)	從轉盤上取下唱盤護墊(圖11a)。請將唱盤護墊放入硬紙板收藏
套中保存好。從轉盤上的開孔中目視檢查傳動帶是否繞在馬達轉軸
上(圖11b)。

	 (注意：若傳動帶沒有正確安置在馬達轉軸上，唱盤將無法運轉。請
再次檢查，確定已正確安裝。）

	 B)	若傳動帶沒有繞在馬達轉軸上：將唱盤提起並取下。將大拇指伸
入轉盤上左右兩邊的開孔中；並用手指在唱盤機殼表面往下壓，然
後將轉盤垂直往上 提起(圖11c)。請注意不要在唱臂上施壓。

	 C)	轉盤底朝上，將傳動帶沿轉盤驅動環的外壁安裝好，並確認傳動
帶從頭到尾都平順無扭曲(圖11d)。

	 D)	將唱盤放回中心軸上，確認完全就定位，並將其中一個開孔對準
馬達轉軸位置。

	 E)	從開孔中用手指或原來的紅絲帶小心勾住傳動帶(切勿 使用尖銳
物品)，並將傳動帶套在馬達轉軸上(圖11e)。請確認傳動帶在轉軸
與轉盤驅動環之間是否有扭曲。

	 F)	將唱盤護墊放回轉盤上。

	 G)	將唱臂固定在其停止位置的同時，用手慢慢將轉盤往順時鐘方向
轉10圈，以確認自動機制正常運作。

唱盤有運轉，可是沒有聲音

1.	 唱針護蓋是否沒取下。

2.	 唱臂升起鈕是否處於按下狀態。

3.	 擴大機切換鈕是否設定錯誤：是否切換到錯誤的輸入模式、是否開
啟磁帶轉錄監聽、喇叭電源是否未開啟。

4.	 請檢查唱頭上的唱針位置是否正確(請參考第13頁的唱針更換說
明)	。

5.	 若連接至Bluetooth	裝置，請確認無線連接是否正常(請參閱第12
頁)	。

唱盤有運轉，但是沒聲音或者聲音不夠大

1.	 如果唱盤連接到AUX(高電平)輸入時：前級擴大機切換鈕是否誤設
於「PHONO」位置。切換到「LINE」位置。

2.	 喇叭或類似輸入裝置的增益是否過低。

3.	 唱針是否未能在唱頭本體上完全定位(請參考第13頁圖10)。

聲音嚴重失真

1.		 唱盤連接到擴大機的PHONO輸入：前級擴大機切換鈕是否設定於
「LINE」位置（AUX	高電平輸出），導致PHONO輸入端子超載。

唱盤／唱臂輕微上下起伏

1.	 通常都是正常現象，並非故障。若此情況造成唱盤無法穩定播放唱
片時，請洽購入店家或本公司客服中心。請確實檢查唱盤所放置
的表面是否能承受地板、牆上或者直接從喇叭播放聲音所傳來的振
動。

圖 11——檢查傳動帶

11a

11b

11c

11d

傳動帶

11e

馬達轉軸

馬達轉軸
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中文（繁體字）

規格

通訊方式	 	 Bluetooth	標準規格Ver.3.0

輸出功率	 	 Bluetooth	標準規格Power	Class2

最遠通訊距離	 視線良好範圍10ｍ以內

支援Bluetooth	通訊協定	 A2DP

支援編解碼器	 SBC

型式	 	 全自動皮帶傳動式

轉碟	 	 鋁合金

驅動馬達	 	 DC	Servo(直流伺服)

轉速	 	 每分鐘331/3轉或45轉

顫動誤差	 	 <0.25%	(WRMS)

S/N比	 	 >50dB	(DIN-B)

唱頭型式	 	 Integral	Dual	Magnet™		立體聲唱頭附鑽石唱針

輸出電壓	
	 前級擴大「PHONO」	 2.5	mV	nominal	at	1	kHz,	5	cm/sec
	 前級擴大「LINE」	 150	mV	nominal	at	1	kHz,	5	cm/sec
前級擴大增益	 36	dB	nominal,	RIAA	equalized

電源	 	 AC220V,	50Hz,	3W(香港)／AC110V,	60Hz,	3W(台灣)

外形尺寸	 	 360.0	mm	W×97.5	mm	H×356.0	mm	D

重量	 	 2.98kg

附屬品	 	 3.5mm立體聲迷你插頭⇔立體聲RCA插頭轉接線、45轉轉接器、可拆式絞鍊防塵蓋
更換用唱針	 ATN3600L

•	 Bluetooth	之商標與標誌均為Bluetooth	SIG,Inc.所有，Audio-Technica股份有限公司基於其授權而使用該商標。	
其餘商標與商品名稱皆歸屬於其各自之所有者。

•	 因改良而有所變更時，恕不另行告知。

高效能小技巧

•	 在打開或關上唱盤防塵蓋時，請輕輕從中間或兩邊以相等力量打開
或關上。

•	 切勿用您的手指觸摸唱針尖端；請勿讓唱針撞擊唱盤護墊或唱片的
邊緣。

•	 請經常清理唱針尖端，僅 可使用軟毛刷子以由後往前 移動的方式
清理。

•	 使用唱針清潔液時，請少量使用即可。

•	 請用軟布輕輕擦拭防塵蓋與唱盤機殼。僅可使用少量的溫和清潔劑
清理唱盤與防塵蓋。

•	 切勿在唱盤系統任何部位使用強力化學物品或溶劑。

•	 在移動唱盤之前，務必將插頭從AC插座上拔掉，並用塑膠圈將唱臂
固定在唱臂座上。

規格
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